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TRIBUNA POLÍTICA

Aquesta secció és un espai que l’Ajuntament cedeix als grups municipals que formen el consistori. Són, per 
tant, els responsables del contingut que s’hi publica. Als sis grups municipals se’ls dedica el mateix espai i 
se’ls demana un text amb les mateixes característiques. Aquí es publica el que cada grup municipal ha fet 
arribar al Departament de Comunicació.

Anna Torrijos
Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC

que té el nostre municipi. Les dades 
de l’última edició de l’enquesta del 
Dibaròmetre mostren que, segons la 
ciutadania, l’accés a l’habitatge és el 
segon problema que té el Masnou, i 
ha passat del 4,8% de la població que 
el citava fa dos anys al 10,2% que el 
cita actualment. La problemàtica de 
l’habitatge és general a tota la regió de 
Barcelona i cal ser honest: tot i que les 
polítiques municipals poden pal·liar la 
problemàtica, no la poden resoldre. Des 
del Govern municipal s’està treballant 
en un registre realista dels pisos buits, 
es donen ajuts per al pagament del 
lloguer i s’han aturat les llicencies 
turístiques, entre altres accions. Això sí, 
la política més important liderada per 
ERC-AM ha estat aconseguir sòl públic 
per construir habitatge de protecció 

oficial de lloguer i de venda amb una 
programació que farà que d’aquí a uns 
anys a tots els barris del Masnou n’hi 
hagi.

L’entrega de claus de pisos de protecció 
oficial d’aquest mes de juliol és 
especialment il·lusionant, ja que, a banda 
de fer real l’habitatge a preu assequible 
a masnovins i masnovines, genera 
una nova plaça per gaudir de l’espai 
públic: la plaça de l’U d’Octubre. 

Aquest antic espai portava el nom del 
fundador de Guàrdia Civil espanyola 
(Duc d’Ahumada) i ara porta el nom del 
dia referèndum d’autodeterminació 
de Catalunya del 2017, amb els fets 
que l’acompanyen, amb la qual cosa 
reivindica especialment aquesta data. 

No cal dir que l’obra ha dignificat l’espai 
i ha donat al municipi un lloc amable 
per caminar-hi i estar-hi. A més, aquesta 
nova plaça connecta carrers i espais que 
havien quedat desconnectats i permet 
que passejar sigui millor i més agradable.

Amb tot, el lliurament de claus als 
nous veïns i veïnes és un moment 
doblement important i el primer de 
més lliuraments que es faran els 
propers anys, fruit de les polítiques de 
planejament urbanístic. 

Podeu contactar amb nosaltres:
Instagram: @erc.acordmasnou
Facebook: ERC AM El Masnou
Twitter: @ERC_acordmasnou
WhatsApp: 670 471 747

creiem que la millor política per 
reduir l’ús del cotxe privat és millorar 
el transport públic. Per aquest motiu, 
des de Fem Masnou hem proposat la 
gratuïtat del bus urbà i per fer-ne una 
segona línia, propostes a les quals el 
Govern municipal s’ha oposat. També 
creiem prioritari l'establiment de busos 
exprés cap a Barcelona o la millora del 
servei de Rodalies, polítiques que no 
són competència municipal, però sí que 
ho són d'institucions on governen els 
mateixos partits que conformen el Govern 
municipal.

Des de Fem Masnou apostem 
decididament pel petit comerç de 
proximitat. Totes les persones expertes 
en el tema coincideixen en el fet que, 
per reduir els desplaçaments en cotxe, 
cal que cada barri disposi d’aquest teixit 

comercial, objectiu del qual ens allunya 
el model de zona verda d’ERC, el PSC i 
Comuns, on aquest comerç ha de competir 
amb zones amb aparcament gratuït, com 
la plaça Nova de les Dones del Tèxtil o 
centres comercials allunyats del poble amb 
facilitats per aparcar.

I si ens centrem en la proposta concreta 
de la zona verda d'aparcament, el 
posicionament de Fem Masnou ha estat, 
des del principi, fer una única zona 
gratuïta per a tots els veïns i veïnes.

Durant el procés d’aprovació, el Govern ha 
portat a votació documents incomplets 
en què faltaven parts rellevants com, per 
exemple, la delimitació i distribució de les 
zones afectades per aquesta zona verda, i 
al Ple del juny va portar la resolució d'unes 
al·legacions a la zona d'aparcament que ja 

havien estat comunicades a la ciutadania 
molt abans de presentar-les als grups 
municipals de l'oposició.

Malgrat que aquestes pràctiques estiguin 
dins la legalitat i el Govern s’escudi en una 
majoria absoluta, aquesta manera de fer 
té poca legitimitat democràtica i, en el 
fons, mostra una manera d'actuar que 
menysté els representants de l'oposició 
i, de retruc, la meitat de la població del 
Masnou. Malauradament, aquesta és una 
pràctica habitual d’aquest Govern, tal com 
hem denunciat en repetides ocasions des 
de Fem Masnou. 

Maria Llarás
Portaveu del Grup 
Municipal del 
PSC-CP

Fem Masnou en contra del model de 
zona verda del Govern municipal

En totes les ocasions en què s'ha tractat el 
tema de l’aparcament regulat de vehicles al 
nostre municipi des del 2022, Fem Masnou 
ha votat en contra del model proposat pel 
Govern municipal, format per ERC, PSC i 
Comuns, per diverses raons:

Tenint en compte el tema de l'emergència 
climàtica (que el mateix Govern apunta 
per justificar el seu projecte), nosaltres 

Carme Baños
Regidora del Grup 
Municipal de Fem 
Masnou

L’entrega de pisos de protecció oficial 
a la nova plaça de l’U d’Octubre

Aquest mes s’inaugura un nou espai al 
municipi, una plaça on hi ha 38 pisos de 
protecció oficial que seran l’habitatge 
de veïns i veïnes del Masnou. És 
ben sabut que l’accés a l’habitatge és 
un dels problemes més importants 

Unitat i responsabilitat per fer front 
al futur

Els resultats de les eleccions legislatives 
a França ens han de fer reflexionar, 
perquè són la prova evident que el 
paisatge polític ha canviat i que la unitat 
dels partits d’esquerra poden aturar 
l’avenç de la ultradreta. El bressol de 
la democràcia, d’una idea de l’Europa 
dels drets humans i la Il·lustració, s’ha 

vist amenaçat per la ultradreta, però el 
front republicà, el cordó sanitari, s’ha 
activat per aturar-ho, i ha funcionat. La 
concentració del vot contra la ultradreta 
ha donat resultat. Malgrat això, hem 
d’estar amatents a la radicalització de la 
societat. Avui les institucions europees 
respiren alleujades, però no podem 
perdre de vista la situació i reconèixer el 
que ha passat com un avís per al futur. 
La unitat i la concentració del vot en 
el Nou Front Popular d’esquerres ha 
donat la volta a la truita i ara fa que els 
països europeus respirem més tranquils. 
Això demostra que només un pacte 
d’esquerres com el francès pot combatre 
l'auge de l'extrema dreta radical també 
a casa nostra. A França combaten l’auge 
de l’extrema dreta des de la unitat i això 

és el que hem de fer també a Catalunya: 
un pacte de progrés per al benestar de 
la ciutadania i per aconseguir formar un 
govern estable. La política consisteix 
a dialogar per poder arribar a acords, 
per a la qual cosa no es pot tancar la 
porta a cap opció política democràtica, 
però és evident que, quan l’esquerra 
suma, la vida de les persones millora. 
Hem de deixar de banda les diferències 
i sumar forces per donar resposta a les 
necessitats actuals de la ciutadania. El 
PSC és un partit de govern, responsable 
i generós, i a partir d’aquestes premisses 
s’ha de constituir el nou govern de la 
Generalitat, un executiu que ha d’estar al 
costat dels ajuntaments.

El nostre municipi, com molts d’altres 
de l’entorn, té reptes importants, des de 
la millora de la mobilitat fins a l’accés a 
l’habitatge, i per a això és necessària la 
col·laboració publicoprivada, per ampliar 
el parc d’habitatge públic. La pacificació 
de l’N-II o la millora dels accessos a la 
C-32 són altres aspectes urgents. Per 
tot plegat necessitem un Govern fort i 
estable que es posi a treballar ja i que 
eviti una repetició d’eleccions que 
condemnaria el país de nou a la paràlisi. 

Com contactar-hi:
marialv@elmasnou.cat
@mariallaras
Tel. 670 382 827
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Ara fa un any que vam entrar a formar 
part del Govern, i ho vam fer amb el 
compromís de millorar la vida de tots 
els masnovins i masnovines.

Durant aquest any, hem treballat 
en l’establiment de comunitats 
energètiques per fer front a la 
pobresa energètica i hem iniciat la 
municipalització del subministrament 
d’aigua potable, que ens permetrà 
protegir les rendes més baixes i millorar 
l’eficiència de la xarxa.

Estem treballant en una millora del 
transport públic urbà i interurbà, amb 
la creació d’una nova línia que enllaci 
Santa Madrona amb el CAP Ocata i 
l’estació de tren d’Ocata, així com la 
modificació de la línia C-15, que enllaça 
el Masnou Alt amb el CAP del Masnou i 
l’estació de tren del Masnou.

També hem millorat la informació de la 
línia a temps real, cosa que possibilita 
una millor gestió del temps dels usuaris.

Així mateix, hem parlat amb els diferents 
nivells del Govern per modificar el 
recorregut del bus sanitari, perquè 
enllaci el nostre municipi amb el 
metro de Barcelona.

Hem millorat l’atenció a les persones 
nouvingudes oferint un servei 
personalitzat. I també, des del 
Govern, hem defensat l’augment de 
la construcció d’habitatge públic, 
la regulació dels pisos turístics, la 
millora de l’estat de les platges i la 
reducció del consum d’aigua potable 
innecessari.

En definitiva, d’aquí a tres anys hi haurà 
eleccions municipals, i els partits haurem 

de retre comptes a la ciutadania sobre 
el nostre pas pel consistori. Haurem 
aconseguit tot el que ens agradaria? 
Segurament no, però tindrem la 
consciència tranquil·la per haver 
emprat el nostre temps a aconseguir 
millores tangibles. Enfront dels qui 
dediquen el seu temps a l’Ajuntament 
a buscar el soroll i la crispació, nosaltres 
continuarem treballant per a un futur 
millor per a tothom. 

Com contactar-hi:
Correu: Masnou@encomu.cat
Instagram: @masnouencomupodem
Facebook: /comudelmasnou
X: @Masnouencomu

muchas desviaciones negativas. Este 
ejercicio de reflexión no solo busca 
informar, sino también despertar 
conciencias y movilizar a nuestra 
comunidad hacia un cambio necesario 
y urgente.

Desde el inicio de esta legislatura, hemos 
observado con preocupación cómo 
el equipo de gobierno, un tripartito 
como el que se quiere reeditar en la 
Generalitat, a pesar de contar con una 
mayoría justa, 11 concejales sobre 
21, sigue la misma senda que en la 
anterior legislatura, esto es, aplicar 
unas políticas de espaldas a los 
masnouenses. Esta situación resulta 
alarmante dado el impacto negativo 
que tiene en nuestro municipio. A 
lo largo de estos meses, el PP ha 
presentado numerosas preguntas 
y mociones en el pleno, muchas de 
las cuales han sido aprobadas por 
mayoría, pero lamentablemente no se 
han traducido en acciones concretas 
porque el equipo de gobierno no 

admite otras líneas de acción que no 
sean las suyas.

El estado de Masnou es, a día de hoy, 
un claro reflejo de esta inacción. 
Nuestro pueblo sigue sucio, con 
infraestructuras en decadencia y 
una vialidad que genera conflictos 
constantes con la ciudadanía. Las zonas 
de estacionamiento de pago, lejos de 
solucionar los problemas de movilidad, 
los han agravado, generando una 
movilidad interior caótica. Las calzadas 
y aceras están en un estado deplorable, 
poniendo en riesgo la seguridad de 
nuestros vecinos. Nuestras playas, 
que deberían ser un orgullo y un motor 
turístico, presentan un mantenimiento 
pésimo, afectando tanto a residentes 
como a visitantes.

Este panorama de desgobierno es 
inaceptable. Desde el Partido Popular, 
hemos trabajado incansablemente 
para proponer soluciones viables y 
efectivas, pero el equipo de gobierno 
ha mostrado una preocupante falta 

de receptividad. La desidia y la falta de 
compromiso están llevando Masnou por 
un camino de deterioro que debemos 
frenar cuanto antes.

Hacemos una llamada a la reflexión al 
equipo de gobierno, para que entienda 
que su papel es servir a la ciudadanía 
y no perpetuar una gestión ineficaz. 
Masnou merece más, y es nuestra 
responsabilidad colectiva trabajar para 
lograr un municipio limpio, seguro y 
próspero.

A los masnouenses, les pedimos que 
nos acompañen en este camino de 
exigencia y cambio. Juntos, podemos 
construir un futuro mejor para  
Masnou. No dejemos que la apatía y la 
indiferencia nos roben el municipio 
que todos merecemos.

En el Partido Popular seguiremos 
luchando con firmeza y determinación, 
porque creemos en Masnou y en su 
gente. Es momento de actuar, y juntos, 
lo lograremos.

Joan Maria Duran
Regidor del Grup 
Municipal de Junts 
pel Masnou

Municipalització de l'aigua
El Govern traspassa, a partir de l'estiu 
vinent, la gestió de l'aigua potable a 
l'empresa municipal SUMEM. L'argument 
principal és que així ens estalviarem 
el benefici industrial de l'empresa 
que l'ha gestionat fins ara. Doncs 
bé, el primer que farà SUMEM, per 
manca d'experiència i d'estructura, és 
subcontractar tota la gestió a empreses 
privades. Renoi, el negoci d'en Robert 
amb les cabres! L'argument per justificar 
la municipalització se'n va en orris. El 
Govern el que hauria de fer és controlar i 
fiscalitzar les empreses que l'Ajuntament 
té contractades per executar els serveis 
públics municipals. En canvi, el que fa 

és defugir les seves responsabilitats 
de control per aventurar-se a jugar a 
fer d’empresaris, això sí, amb els diners 
del contribuent i sense tenir cap mena 
d’experiència. Com deia Eugeni d'Ors fa 
un segle: els experiments millor fer-los 
amb gasosa.

Zones verdes
Per aconseguir que l'empresa 
municipal SUMEM recapti més diners 
ens han imposat quatre zones verdes 
d'aparcament a la part baixa del Masnou 
a partir de l'1 de juliol. El juny van pintar 
totes les zones d'aparcament de color 
verd, abans que s'aprovés el sistema. 
Com que no ho van gestionar a temps 

van haver d'entrar-ho a correcuita 
i per urgència al Ple. Vam demanar 
passar-ho al Ple del juliol per analitzar-ho 
tranquil·lament. La piconadora del 
Govern (ERC, PSC i Podem) va tirar pel 
dret, forçant la màquina. Però amb les 
presses van quedar serrells pendents. 
Nous tràmits urgents a finals de juny per 
aprovar-ho. Per engreixar les arques del 
xiringuito SUMEM ens estan destrossant 
tot allò que ens dona qualitat de vida i 
que ens fa sentir orgullosos de la nostra 
identitat: el petit comerç local i les 
trobades familiars i d'amics. Tot això ens 
costarà un ull de la cara!

Si podeu, bon estiu!

Antonio Marset 
Portaveu del Grup 
Municipal del PP

Amadeu Quintana
Portaveu del Grup 
Municipal de 
Masnou En Comú 
Podem

Desgovern: recaptar i tocar els nassos

El vostre Govern acaba de prendre 
decisions estratègiques, molt sensibles 
i de vital importància, que afecten el 
bon funcionament del poble i que tenen 
conseqüències directes per a tots els 
masnovins: la municipalització de l'aigua 
i les zones verdes.

En política vals el que aconsegueixes

Al darrer El Masnou Viu, Fem Masnou 

defensava que en política vals el que 

val la teva paraula i ens acusava d’haver 

venut els nostres principis per una 

cadira. Deixant de banda la demagògia, 

no els falta part de raó. Perquè sí, en 

política vals el que val la teva paraula, 

però també el que aconsegueixes.

Balance del Primer Año de 
Legislatura: Una llamada a la 
reflexión y a la acción

Ha pasado un año completo de 
legislatura. Podríamos hacer un 

balance exhaustivo del trabajo del 

equipo de gobierno y de nuestro 
partido como única oposición real, 
sin embargo, creemos que desde esta 

tribuna puede ser más esclarecedor 

realizar una llamada a la reflexión y a 
la acción a todos los masnouenses.  
Nos sentimos en la obligación de 

compartir con toda la ciudadanía una 

monitorización del primer año de esta 

legislatura, no olvidemos que quedan 
tres más en las que se pueden corregir 


